
Vragen van de SP aan wethouder Wolthers over verkeersoverlast rondom de 
Diependaalselaan.

Geacht College, 

De SP heeft onlangs verschillenden klachten ontvangen over de verkeersoverlast op de 
Diependaalselaan, het gaat voornamelijk om overlast rondom de kruising met de 
Vreelandseweg (N201). 
Omwonende worden geteisterd door veel verkeer overdag, denderende vrachtwagens in de 
kleine uurtjes en racende wegpiraten.

De SP is ervan op de hoogte dat de Diependaalselaan een belangrijke verkeersaders is voor 
Hilversum en de dorpen in zijn omgeving en dat de grote verkeersdrukte overlast kan geven. 
Echter is de SP van mening dat er stappen gemaakt kunnen worden om de overlast voor de 
omgeving zo veel mogelijk te beperken. 
Daarom heeft de SP de volgende vragen: 

- Is het college het met de SP eens dat er momenteel veel verkeersoverlast is rondom de 
  Vreelandseweg/Diependaalselaan? 
- Welke stappen onderneemt het college om de verkeersoverlast te verminderen? 
- Wethouder Wolthers gaf in de commissie van 17 November 2021 aan te willen 
experimenteren 
   met een zogenoemde “geluidsflitspaal” is het college bereid om deze locatie ook mee te 
nemen 
   in de pilot? 
- Is het college bereid om de handhaving zo veel mogelijk te sturen op verkeershufters, 
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